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Z A P I S N I K  

S  29.  SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA GRADA DELNICA 

održane 11. listopada 2012. godine u Velikoj vijećnici s početkom u 9,00 sati 

 

 

  Prisutni: Mladen Mauhar, Ljubica Vujnović, Miroslav Mihelčić, Josip Gašparac, Davor 

Grgurić, Franjo Jakovac, Josip Horvat, Gordana Savić, Arijana Šercer, Tomo Vučić, Ivica Briški, Alen 

Janjušević, Robert Abramović i Tomislav Kezele  

  Ispričala izostanak: Jelena Pavić Mamula 

 

Osim članova Gradskog vijeća sjednici prisustvuju:  Marijan Pleše, gradonačelnik, Maja 

Kezele, zamjenica gradonačelnika; Gordana Piskač, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela;  Đulio 

Jusufi i Tomislav Mrle, voditelji Odsjeka, Ivan Majnarić  i Klaudija Kozelički, službenici JUO.  

 

Predsjednik Gradskog vijeća, Mladen Mauhar, pozdravlja sve prisutne. Konstatira da je  

prisutno 14 vijećnika te postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 

 

Predsjednik  - našli smo se po hitnom postupku vezano uz dvije točke  dnevnog reda: 

1. Odluka o 1. izmjenama i dopunama Proračuna Grada Delnica za 2012. godinu s projekcijom 

za 2013. i 2014. 

2. Odluka o 1. izmjenama i dopunama Plana razvojnih programa  za 2012. godinu s 

projekcijom za 2013. i 2014. godinu. 

 

Naime, obavijest koju smo dobili prošli petak bila je takve naravi da smo sjednicu morali 

zakazati u vrlo kratkom vremenu, u međuvremenu bio je vikend i praznik 8. listopada i ovo je bilo 

najhitnije da se za danas sjednica sazove. Vjerujem da ćemo u samom obrazloženju kojeg će dati 

Stručne službe vidjeti da su promjene tehničke naravi i da je, ako želimo kandidirati projekte, potrebno 

napraviti ovo o čemu ćemo danas raspravljati. 

Zapisnik s prošle sjednice je sastavljen ali zbog kratkoće vremena mišljenja sam bio da ga ne 

šaljemo jer isti treba pročitati i tek se onda može o njemu raspraviti i glasati i njega ćemo usvajiti na 

sljedećoj sjednici Gradskog vijeća. Predlaže da se krene s dnevnim redom. 

 

Alen Janjušević ima nadopunu dnevnog reda: vijećnička pitanja se ne bi trebala izostavljati jer 

su zajamčena zakonom i poslovnikom, i predlaže da se ista uvrste u dnevni red.  

Mladen Mauhar – zbog same brzine i zato što ljudi iz Stručnih službi koji ovdje sjede moraju 

sve ove odluke još pripremiti i odaslati na nadležne institucije vijećnička pitanja danas nisu na 

dnevnom redu. Osim toga, vijećnička pitanja možete postavljati i pismeno prema meni i ja ću sva vaša 

pitanja proslijediti prema nadležnim službama, ne trebate čekati sjednicu Gradskoga vijeća,  sve što 

želite pitati možete pitati i to će se uvrstiti u iduću sjednicu. 

Alen Janjušević – sve je to lijepo ali postoje Zakon i Poslovnik. 

Predsjednik daje na glasanje prijedlog Alena Janjuševića da se u dnevni red uvrsti točka 

vijećničkih pitanja. Nakon glasanja konstatira da su vijećnici s 10 glasova protiv i 4 glasa za odbili 

prijedlog vijećnika. 

Nakon toga predsjednik daje dnevni red na glasovanje nakon čega konstatira da je dnevni red 

usvojen s 10 glasova za i 4 suzdržana glasa. 

 

Točka 1. 

Materijal je vijećnicima dostavljen prije početka sjednice. 

Obrazloženje su podnijeli Ivan Majnarić i Đulio Jusufi. 

Ivan Majnarić – Grad Delnice je, 24. svibnja, predao prijavu projekta rekonstrukcije pročistača 

otpadnih voda Agenciji za plaćanje u poljoprivredi, ribarstvu i ruralnom razvoju. U međuvremenu 

odradili smo potrebne aktivnosti na pripremi projekta – tehnička dokumentacija, proračun projekta itd. 

i u samom trajanju od prijave do danas zaprimali smo i potrebne zahtjeve za obrazloženje. Slijedom 

toga smo 5. 10. zaprimili i jedan od završnih zahtjeva za obrazloženje u kojem smo morali obrazložiti 

pojedine stavke samog projekta kako bi se pristupilo konačnoj odluci Agencije odnosno da se može 
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potpisati ugovor o sufinanciranju projekta. Trebalo je objasniti iznose investicije a isto tako, jer se radi 

o projektu čije je maksimalno trajanje 24  mjeseca, odnosno za slučaj sektora kanalizacije i otpadnih 

voda od 12 mjeseci,  morali smo na taj način prilagoditi budžet projekta jer je prethodno bila planirana 

investicija od 3 godine, a Agencija zahtjeva da se cjelokupna investicija izvede u tijeku jedne godine. 

Ovo su posljednji koraci prije potpisivanja ugovora i ukoliko se sredstva žele dobiti potrebno je 

napraviti izmjene koje se tiču financija.  

Đulio Jusufi – u kontaktima s Agencijom morali smo prilagoditi sav projekt koji je bio 

zamišljen u ciklusu od 3 godine i promijeniti na jednu godinu. Ta su sredstva planirana u proračunu i 

projekcijama. Agencija jedino tako smatra da je sukladno projektu to prihvatljivo i to je jedina 

promjena uz stavku koja je dodana – pročistač ali uz financiranje s Komunalcem gdje je potpisan 

ugovor između Komunalca i Hrvatskih voda na 500.000 kuna i gdje je naše udio u sufinanciranju od 

50.000 kuna. Te dvije stavke su tema današnjeg rebalansa.    

Mladen Mauhar – prva i druga točka vezane su jedna uz drugu, otvaram raspravu. 

Josip Horvat – obzirom na temu i na hitnoću trebali smo imati dvije stvari zadovoljene a to su 

vijećnička pitanja i drugo – u najavi dnevnog reda telefonskim razgovorima trebalo nam je biti 

spomenuto da se radi o toj točci. Da sam dobio obavještenje da se radi o toj točci spremili bi se. 

Usprkos svemu tome glasati ću za jer znam da nam to treba. Postavio bih pitanja. Prvo bi bilo – 

interesirajući se o tome saznao sam da kompletna investicija ide preko Hrvatskih voda – 90 %. htio bih 

znati da li sam u pravu ili ne. Nadalje, htio bih da o pročistaču razgovaramo ne samo s financijskog 

stanovišta nego da govorimo i s tehničkog stanovišta da nam se ne ponovi azbest i neke druge točke. 

Radi se o tome da svaka javna investicija ima svoj formalno pravni dio i tehnički dio. I dalje tvrdim da 

je rješenje s azbestom korektno ali cijeli postupak je doveo do toga da smo došli u situaciju u kojoj 

jesmo. Bojim se da se s pročistačem ne dogodi slična situacija i apeliram na vas iz grada da poduzmete 

nekakve korake naprijed da se to spriječi. Dajmo neki javni značaj svemu, obavijestimo ljude o 

tehnologiji, lokaciji, posljedice lokacije, određene promjene urbanističkog plana koja tu neminovno 

nastaje ili uklapanje novog uređaja u lokaciju. Da kažemo što od tog uređaja ostaje a što ne ostaje. 

SBR tehnologija – bili bi najsretniji da imamo ledinu na kojoj se ništa ne događa i da tamo napravimo 

taj objekt. Volio bih da se razjasne stvari i da se javno objave. Gradnja uređaja je civilizacijski iskorak 

ali ljudi moraju znati da je prosječna cijena otpadne vode 1:3 u odnosu na pitku, znamo da su neki 

gradovi, Pula, unaprijed dali te podatke i dali su orijentacioni proračun koliko će se povećati cijena 

vode – Pula je izračunala da je prosječna uplata veća za 35 kuna. Činjenica je da se to mora reći, 

moraju se znati posljedice. Molio bih da se napravi takva informacija i da se ona objavi javno ili u 

obliku 2-3 lista, da se podjeli i da se napravi rasprava, ako ne javna barem na nekom skupu ovdje. 

Ivica Briški – odabir tehnologije, upoznat sam da ste na tome radili, da ste primili Račkoga s 

ekipom iz Austrije i Njemačke, nudila se tehnologija i kreditiranje i prevladala je ta i ta tehnologija na 

vaš naglasak. Ne znam ništa o tome, malo nam se govori. Tehnologiju poznaje samo netko, 

pozdravljam sve, razumijem brzinu, primjedba jedino vijećnička pitanja. Rok, brzina gradnje i utrošak 

u godini dana. Vezano uz denivelaciju Lujzijane na prošloj sjednici sam pitao ali sam naprosto 

prekinut ali sam vas dužan obavijestiti da sam razgovarao s izvođačem – izvođač je spreman dati 

informaciju pred vama. 60 dana, prema njegovim riječima je izgubljeno na čekanje jer se gore radi o 

kompliciranosti mreže i nije imao kako on kaže gotovo niti jednu podlogu gdje je koja mreža i 

sugerirano mu je da radi probne rupe. Želim upozoriti na našu praksu da ćemo za 12 mjeseci, mislim 

da možemo završit, i bilo je vijećničkih pitanja i molim Vas da čujete izvođača pa ćete čuti da medalja 

ima dvije strane. Tako nam se onda odgovara a sasvim je drukčije. Mi ništa o onome gore ne znamo. 

Tražio sam aproksimaciju nekoliko puta, dobronamjerno. Tu se treba debelo pripremiti 12 mjeseci 

utroška sredstava koja nisu naša, a ne da se dogodi da ulazimo grlom u jagode. 

Alen Janjušević – pozdravljam ove točke dnevnog reda da konačno dobijemo pročistač i 

kvalitetu života ćemo izjednačiti s nekim drugim gradovima u Hrvatskoj. Sretan sam što će Hrvatske 

vode sudjelovati u financiranju. Međutim, zabrinjava me način sazivanja sjednice vijeća, kao da 

predsjednik Sabora sazove sjednicu i da ukine aktualni sat. SDP će ako treba ići do Ustavnog suda i 

podnijet zahtjev za zaštitu zakonitosti. Temeljno građansko pravo koje mi ovdje imamo i političko 

uvjerenje – to tako išlo ne bude. Nadalje, ja ovdje ne vidim medije. Kome pričamo – jedni drugima? 

Gospodine predsjedniče o ovome ćete čitati u novinama i ovo neće ostati samo na tome. 

Mladen Mauhar - mediji su obaviješteni a to što su smatrali da danas nisu ovdje to je na njima. 

Zatvara raspravu i daje na glasovanje.    
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Nakon rasprave Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo ODLUKU o 1. izmjenama i 

dopunama Proračuna Grada Delnica za 2012. godinu s projekcijom za 2013. i 2014. 

Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 

Točka 2. 

Materijal je vijećnicima dostavljen prije početka sjednice. 

Obrazloženje ove točke rečeno je uz prvu točku dnevnog reda. 

Uvodno je rečeno sve, nadovezuje se na točku prvu današnje sjednice. To je sastavni dio 

izmjena Proračuna. Ako dolazi do promjena u Proračunu sastavni dio toga su i Plan razvojnih 

programa. 

Gordana Piskač – činjenica je – već smo 2 vijeća o tome razgovarali – komunalac je s HV 

potpisao ugovor na 500.000 kuna s naznakom da će za ostali dio sredstava do kraja godine ili 

početkom iduće godine potpisati. To još nije do kraja definirano, a da smo ovdje korak do dobivanja 

tog ugovora a ne znajući što će se u konačnici dogoditi, bolje da idemo na dva kraja nego niti na jedan. 

Povoljnije su nam HV jer tamo sufinanciramo 10 % a ovdje, preko Europe, 55 %. Ukoliko se 

izrealizira ovo s HV s Europom se neće potpisati, ali bolje da idemo na obje strane da budemo sigurni. 

Josip Horvat – umješnost pregovaranja. Zaboravio sam – nešto mi se upliće u taj uređaj – 

pročistač je to da bez obzira na izbor tehnologije ne znam u kojem postotku ali relativno mali postotak 

otpadnih voda u Delnicama možemo prihvatiti jer se radi o razdjelnom i mješovitom sistemu. Samo 

novi dio kanalizacije novog naselja je na razdjelnom sistemu i on može ići na uređaj. Prema tome ja u 

tom uređaju ne vidim konačno rješenje ako u njega ne uključimo i izradu kolektora odnosno izvedbu 

razdjelnog sistema na glavnom kolektoru. Smatram da je Supilova glavna. Volio bih da se u toj 

investiciji, da opet ne griješimo, da se nađe mjesto za razdjelni sistem. 

Gordana Piskač– u proteklom razdoblju smo dosta toga otklonili to što je bio razdjelni sistem, 

znači sve što su bile ubodene oborinske vode u fekalnu kanalizaciju je uglavnom riješeno osim na još 

dva mjesta koja znamo i koja će biti riješena prije puštanja uređaja u rad. Sve ostalo – V.Bubnja, cijelo 

novo naselje i staro naselje i Mesnička, sve je to razdjelni sustav i odvojeno je. Pojedinačni prodori 

žljebova polako se otkrivaju i to se rješava. Namjera je, pretpostavljam da će to biti u proračunu za 

iduću godinu, da se u idućoj godini krene s rekonstrukcijom Supilove ulice kompletno sa zamjenom 

postojeće dotrajale infrastrukture. HV i Komunalac će potpisati, kao i za ostatak uređaja, ugovor o 

sufinanciranju zamjene vodovoda oborinske odvodnje i kanalizacije u Supilovoj. Supilova je 

podijeljena u 2 faze. prva do kina, druga do kraja ulice – do pročistača. 90 % je sigurno da će se 

potpisati prva faza a kandidirana je i druga, obzirom da nema dosta u RH spremnih projekata s 

troškovnikom – a mi ih imamo, dobit će se i druga faza. Također, vezano za Lujzinsku ulicu – ne 

znam zašto se vjeruje izvođaču a ne investitoru, ako treba na vijeće će doći nadzorni inženjer. Nije 

istina da su gubili vrijeme radi nekih nepoznanica, istina je da je to složeni posao, da je puno 

infrastrukture, da se tu gubi vrijeme ali za sve postoji projektna dokumentacija i nije točno da su zbog 

toga gubili vrijeme. 

Mladen Mauhar – treba pozvati nadzornog inženjera koji može dati bolji odgovor. 

Miroslav Mihelčić – nije mi jasno – rekli ste u godinu dana pročistač treba biti gotov a još se 

ne zna s kim će se potpisati ugovor. 

Gordana Piskač – mi smo, ne znajući gdje ćemo proći i gdje ćemo dobiti novac, lani  planirali 

u proračunu da ćemo se prijaviti za europska sredstva i u 5. mjesecu je bio natječaj i mi smo se 

prijavili, nismo znali koji će biti rok dovršenja radova pa smo planirali 3 godine. Natječaj je rekao da 

je rok radova godinu dana, vidimo da u ovoj godini to neće krenut i traže od nas da cijelu investiciju 

stisnemo u godinu dana. U međuvremenu su Hrvatske vode krenule s velikim projektima, traže gotove 

projekte koji se mogu odmah realizirati, jedan od tih je i naš pročistač. Hrvatske vode traže da 

investitor tog pročistača bude Komunalac i sa Komunalcem je potpisao već sada ugovor na 500.000 

kuna vrijednost investicije od 15 milijuna. Ostatak ugovora će potpisati do kraja godine ili početkom 

iduće. Da se ne bi dogodilo da ne dobijemo na Europi sredstva ili na Hrvatskim vodama mi radimo sve 

na dva kolosijeka da dođemo do cilja. Povoljniji je odnos s Hrvatskim vodama i ako se to realizira 

ugovor s Europom se neće potpisivati. Hrvatske vode financiraju po situaciji. 

Miroslav Mihelčić – ne podržavam ovaj puta SDP što forsiraju vijećnička pitanja jer ovo je 

tematska sjednica koja je praktički izvanredna ali mi je interesantan prijedlog vijećnika Horvata da se 

prezentira tehnologija i ako je to moguće bilo bi dobro da se kaže koliko je bilo ponuđača. 
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Gordana Piskač – natječaj je još u tijeku., može se pozvati direktor Komunalca da obrazloži 

tehnologiju. 

Mladen Mauhar – u ovom trenutku u fazi je natječaj. Davati podatke o tome je protuzakonito, 

novina je ta što je natječaj – ovaj puta nije objavljen na način jeftinbe nego se traži više parametara – 

ekonomska isplativost na rok od 30 godina. SBR tehnologija nije nužno da bude izabrana, može biti 

no ima više modela SBR tehnologije no jedan od glavnih pokazatelja bit će ekonomska opravdanost. 

Natječaj je otvoren do 26. 10. i za sljedeću sjednicu moći ćemo reći nešto više o tome, a možda će i 

biti potpisan ugovor s izvođačem. 

Ivica Briški – predsjednik je rekao da će biti protuzakonito no neće, nedostaje razgovora i 

nedostaje informacija. Ja razgovaram s izvođačem i on je rekao da se 62 dana čekalo, sad je odgovor 

dao predsjednik, oni traže da se to razgovara u našem krugu. Za mene nedostaje i razgovor o odabiru 

tehnike jer je to suštinski važno. Nemojte nositi teret sami kad ga možete podijeliti, samo toliko. 

Mladen Mauhar – pojavljuje se i tehnologija iz Austrije. Kad bi te ljude u ovom trenutku 

dopeljati u vijećnicu i razgovarali netko može reći da se hoće baš njih izabrati što ne bi bilo dobro. 

Ivica Briški – kad su bili ljudi s Račkim iz Austrije tu bili su pristojni i nisu htjeli stvarat 

valove no to su informativni valovi. I mi kao vijećnici nešto znamo. Nije na odmet da na posebnim 

skupovima nas vijećnika porazgovaramo, ne odlučivati nego slušati i sugerirati. 

Mladen Mauhar – rasprava će otići u drugom smjeru. Ljudi iz Austrije bili su tu no tehnologija 

koju su nudili bila je drukčija od projekta koji je napravljen, projekt za Delnički pročistač isti je kao i 

za Kočevje. Oni nude SBR tehnologiju ali ona je drukčija od te i sami su rekli da njihova tehnologija 

postoji u Paškoj Sirani. Oni dolaze u obzir jer nije nužno da se izabere tehnologija koja je navedena u 

projektu. Nakon odabira i nakon završetka natječaja raspravljat ćemo o tehnologiji koja dolazi u 

Delnice i vremenu kad će ona biti napravljena. 

Alen Janjušević – neke stvari nemaju logike. Ako je to ta tehnologija ne vidim zašto ne bi 

mogli razgovarati o njoj, zašto to ne bi moglo biti prezentirano jer to nužno ne znači da će se nekome 

pogodovati u postupku javne nabave. Ako je nešto javno onda se ne radi o špijunaži i ne može biti niti 

protuzakonito. 

Mladen Mauhar – dok je u tijeku raspisan natječaj, dok se prikupljaju podaci, mislim da baš 

nije pametno ovdje raspravljati o tehnologiji koju bi željeli i zvati nekoga. Na kraju krajeva ne mogu 

doći niti do podataka tko je sve dao ponudu. Bili bi u suprotnosti s javnom nabavom. 

Gordana Piskač – to se ne zna do zadnjeg dana. 

Josip Horvat – Hrvatske vode favoriziraju dvije europske tehnologije. MBR membransku koja 

je skuplja jer pročišćava vodu za 98 % a SBR je nešto jednostavnija i koristi aktivni mulj i zadovoljava 

europski kriterij jer pročistava vodu za 95 %. U pravu ste kad kažete da ima puno izvođača koji nude 

razne varijacije. Normalno je da je odluka pala na SBR. Vidim problem u tome da znam gdje je to u 

Delnicama, kako je to, ljudima treba na vrijeme reći informaciju. Napravite tematski razgovor o tim 

stvarima, dajmo to famoznom odboru koji nikad ne razgovara o onome o čemu je nadležan – Odbor za 

prostorno planiranje i zaštitu čovjekove okoline. Moram reći da je krajnji rok izgradnje prema EU 

kriterijima 31. 12. 2018. godine. Sve je to pomalo zadnji čas da se pripremimo i napravimo sve do 

kraja. Taj postupak npr.za grad Pulu traje po njihovoj procjeni 5-6 godina. Apeliram da to napravimo. 

Nakon rasprave Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo ODLUKU o 1. izmjenama i 

dopunama Plana razvojnih programa za 2012. godinu s projekcijom za 2013. i 2014. godinu. 

Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

 

Iscrpljen je današnji dnevni red, zahvaljuje svima, ispričava se što je bilo sazvano no postoji 

razlog za to, bilo bi daleko jednostavnije da smo poštu primili u utorak no vikend i praznik u 

ponedjeljak napravili su to da smo imali jako malo vremena. U tijeku je priprema sjednice koja će se 

održati u studenome. 

 

 

Dovršeno u 9,38 

 

Napisala       Predsjednik 

Klaudija Kozelički      Mladen Mauhar 

 


